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Úvod  
Tak jako každý rok, vydává Kolejní klub Pod-O-Lee, Studentské unie ČVUT svojí Výroční zprávu, která má za cíl 

shrnout roční aktivity Klubu a tak sloužit nejen pro informování členů, co se za rok na Podolí událo, ale i pro 

představu ostatním zájemcům, jak činorodý Kolejní klub Pod-O-Lee v roce 2014 byl. Zpráva obsahuje nejen 

shrnutí počtu členů a zaplacených hlavních služeb Kolejního klubu, ale také nabízí vhled do hospodaření klubu 

a přehled akcí a významných událostí, které se na Podolí buď přímo pod „taktovkou“ Kolejního klubu Pod-O-Lee 

udály, nebo na kterých Kolejní klub, například se SÚZem, či jinými spřátelenými organizacemi, spolupracoval.  

Členská základna  
Počet členů Kolejního klubu je již dlouhou dobu stabilní a pohybuje se přibližně kolem 80 % ubytovaných 

na kolejích Podolí, kde celková kapacita lůžek v roce 2014 činila 1 077 míst. Členové klubu se získávají především 

při nástupu na koleje ve stánku po celou dobu nabydlování a rovněž na jednotlivých klubových akcích, za tímto 

účelem zřizovaných, jako jsou například seznamovací párty „Poznej svého Správce“, které pořádají jednotliví 

Správci bloků pro své spolubydlící na daném bloku. Přibližně 10 % z těchto členů se aktivně podílí na pořádání 

a pomoci při akcích pro ostatní obyvatele koleje a členy Klubu.  

Počty členů v jednotlivých pololetích roku 2014 shrnuje následující tabulka. Součty užívání jednotlivých služeb 

dávají dohromady více než je celkový počet členů Klubu, a to z důvodu, že mnozí členové využívají více služeb 

Klubu. Do tabulky je zahrnut celkový počet členů, tedy i členů, kterým byl odpuštěn poplatek za danou službu. Při 

zjišťování výše vybraných příspěvků proto musí být od počtu členů u dané služby vždy také odečten počet členů 

s odpustkem.  

Počty členů Kolejního klubu Pod-O-Lee v roce 2014  
 I. pololetí  II. pololetí   

 Členů Pod-O-Lee celkem   890  979  

Z toho využívají     

     Síť    829   924  

     Sportoviště   350  382  

     Hudebnu   31  28  

     Učebnu   5  5  

Představenstvo  
V roce 2014 došlo k pravidelné obměně Správců služeb a k jednotlivým doplňujícím volbám ostatních Správců, 

kteří buď odešli z kolejí, nebo většinou z časových, studijních či osobních důvodů na své funkce rezignovali.  

Do roku 2014 vstupovalo Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee v následujícím složení:  

Předseda:       Vlastimil ČERNÝ;  

Místopředseda:      Martin ČERNÝ;  



 

strana 4/13 Výroční zpráva Kolejního klubu Pod-O-Lee 2014  

  Kolejní klub Pod-O-Lee  
  Představenstvo klubu  

SIS – Správce informačních systémů:    Ján KOBEZDA; 

zSIS – Zástupce Správce informačních systémů:  Robert VOJČÍK; 

SIPK – Správce IP konektivity:    Jakub ŠTOLLMANN;  

zSIPK – Zástupce Správce IP konektivity:      Richard KUCHÁR;  

SA – Správce autority:      Ján TKAČÍK (do 19. února 2014); 

pSA – Pověřený Správce autority:    Marianna GEDROVÁ (od 19. února 2014);  

zSA – Zástupce Správce autority:      Miloslav HŮLA;  

SBAN – Správce bezpečnosti a NEWS:   Juraj HORŇÁK; 

SS – Správce sportoviště:    Martin DZUROV; 

zSS – Zástupce Správce sportoviště:    Peter ANTOLÍK; 

SPAPK – Správce prezentace a propagace klubu:  Marie HOŤKOVÁ; 

zSPAPK – Zástupce Správce prezentace a propagace klubu: Petr MELICHAR. 

SBA – Správce bloku A:     Jaroslav BENEŠ; 

zSBA – Zástupce Správce bloku A:    Lucie JANULCOVÁ; 

SBB – Správce bloku B:     Marko ŽBIRKA;  

zSBB – Zástupce Správce bloku B:    Henrieta BACIGÁLOVÁ; 

SBC – Správce bloku C:     Tomáš KRSIČKA;  

zSBC – Zástupce Správce bloku C:    Marie HOŤKOVÁ (do 19. února 2014);  

zSBC – Zástupce Správce bloku C:    Lukáš TÁJEK (od 18. března 2014); 

SBD – Správce bloku D:     Vít LUHAN;  

zSBD – Zástupce Správce bloku D:    Aneta ZERZÁNKOVÁ; 

SBE – Správce bloku E:     Vít KOPEČEK; 

zSBE – Zástupce Správce bloku E:    Martin BÉM; 

SBF – Správce bloku F:     Karel JAKUBŮ; 

zSBF – Zástupce Správce bloku F:    Robin ŠOUKAL.  

V prvním pololetí vypršelo funkční období poloviny Představenstva, a proto byly vypsány nové volby na všechna 

místa Správců služeb, které proběhly 28. dubna 2014. Funkce byly obsazeny následujícími kandidáty, kteří si za 

své Zástupce zvolili tyto členy Klubu, jež Předseda kolejního klubu jmenoval s působností od 1. června 2014 

do funkce:  

SIS – Správce informačních systémů:    Lukáš KASIČ;  

zSIS – Zástupce Správce informačních systémů:   Michal 

BUCHOVECKÝ;  

SIPK – Správce IP konektivity:     Petr BENEŠ;  

zSIPK – Zástupce Správce IP konektivity:   Jakub ŠTOLLMANN;  

SA – Správce autority:      Jakub JENČA;  

zSA – Zástupce Správce autority:    Miloslav HŮLA;  

SBAN – Správce bezpečnosti a NEWS:    Juraj HORŇÁK;  

SS – Správce sportoviště:     Jaroslav KREJZA;  

zSS – Zástupce Správce sportoviště:    Ondřej KARMAZÍN;  

SPAPK – Správce prezentace a propagace klubu: Marie HOŤKOVÁ;  

zSPAPK – Zástupce Správce prezentace a propagace klubu: Oldřich ŠTUMBAUER.  

Na konci pololetí skončil mandát i stávajícímu Předsedovi Vlastimilovi ČERNÉMU a proto se 25. června 2014 

uskutečnily volby na místo nového Předsedy klubu, ke kterým se přihlásili 3 kandidáti: Karel JAKUBŮ, Ján 

KOBEZDA a Marko ŽBIRKA. Těsným vítězstvím funkci Předsedy kolejního klubu Pod-O-Lee získal, a od 

8. července 2014 začal i vykonávat Karel JAKUBŮ.  
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P – Předseda:      Karel JAKUBŮ.  

Nový Předseda provedl změny ve způsobu vedení klubu a v jednotlivých kompetencích, a proto vedle Předsedy 

nově pověřil jednotlivými úkoly, vedoucími ke zjednodušení vedení Klubu, i tým Vedení klubu (členové této 

„klubové Centrály“ nemají hlas v Představenstvu), za jehož členy jmenoval:  

M – Místopředseda: Vladimír BALHÁREK;  

E – Ekonom:       Ondřej KARMAZÍN;  

I – Informatik:       Tomáš THÚRÓCZY; 

G – Grafik:        Tomáš CHADIM.  

Ve druhém pololetí došlo rovněž k jedněm doplňujícím volbám, kdy byly 4. listopadu 2014 dovoleny posty 

do funkcí Správců bloků, kteří se buď odstěhovali, nebo získali jiné posty, a tak museli být ve svých původních 

funkcích nahrazeni. Jednalo se o následující místa, která obsadili tito členové Klubu, kteří si zvolili i následující 

zástupce:  

SBD – Správce bloku D:        Jan ŠEVČÍK;  

zSBD – Zástupce Správce bloku D:      Tomáš TVAROUŽEK;  

SBF – Správce bloku F:        Jan STIFTER;  

zSBF – Zástupce Správce bloku F:      Václav PETRÁK.  

 

Během druhého pololetí byly vyhlášeny volby na Správce hudebny a Správce kolejní skupiny. Voleb Správce 

hudebny se zúčastnilo 122 voličů, čímž jsme pokořili nejvyšší volební účast v minimálně pětileté historii klubu. 

SH – Správce hudebny:       Peter MIKOLAJ;   

zSH – Zástupce Správce hudebny:     Petr HANZEL;   

SK – Správce kolejní skupiny:      Marianna GEDROVÁ;   

zSK – Zástupce Správce kolejní skupiny:     Matúš PRIŠČÁK.   

Do konce roku však nedošlo k ujednocení na názorové většině a proto byla jednání o těchto změnách a revize 

Nařízení předsedy „Specifikace postů Správců“ přesunuta do začátku následujícího roku, kdy dojde k vytříbení 

nového znění a důkladnému zvážení všech specifik, které staré a nové znění s sebou přináší. V tomto nařízení by 

měly být označeny veškeré funkce v Kolejním klubu Pod-O-Lee, práva a povinnosti jejich držitelů a způsob, jakým 

budou jednotlivá místa obsazována a pod koho budou kompetenčně začleněna. 

Počet aktívních členů 
Počet aktívních členů Kolejního klubu Pod-O-Lee dosáhl číslo 71. 

 

Hospodaření  
 Rozpočet  

Po obě účetní období, za I. i II. pololetí, hospodařil Kolejní klub Pod-O-Lee v kladných hodnotách.  

Nejvýznamnější investiční akcí prvního pololetí bylo získání nových místností a rozsáhlá rekonstrukce 

celého prostoru Sportoviště (Pod-O-Gym) včetně Masérny a Sauny. Ve druhém pololetí došlo k výraznému 

navýšení „Fondu Síťových prvků“ (dříve Síťové rezervy), který byl kvůli investicím v prvním pololetí 

o příspěvek ochuzen, avšak muselo dojít k jeho podstatnému navýšení pro připravovanou modernizaci 

dalších serveroven a kvůli plánovanému zavedení Wi-Fi signálu ve všech blocích, což je hlavním cílem 

nového vedení klubu a Představenstvo by tyto investiční akce rádo zrealizovalo během funkčního období 

nového Předsedy.  

Proto bylo v dalších položkách rozpočtu přistoupeno k výrazným škrtům, aby byla v dohledné době možná 

realizace tohoto síťového projektu, který bude řešen čerpáním „Fondu síťových prvků“. Do tohoto fondu 



 

strana 6/13 Výroční zpráva Kolejního klubu Pod-O-Lee 2014  

  Kolejní klub Pod-O-Lee  
  Představenstvo klubu  

patří i připravovaný a již v zimním semestru diskutovaný Pod-O-Lab a případné náklady spojené 

s pořízením nové webové prezentace, neuzavře-li se dohoda s bývalými tvůrci webu či nebude nový web 

vytvořen svépomocí.  

Hospodaření Kolejního klubu Pod-O-Lee v roce 2014  

   Hlavní činnost  EK Podolee (tiskárna) EK MB  EK PVP  EK Sauna  

Faktury  327 604,62 Kč  1 858,56 Kč  112 823,94 Kč  11 555,54 Kč  370 589,00 Kč  

-  420 878,56 Kč  33 014,00 Kč  75 644,00 Kč  16 970,00 Kč  25 127,00 Kč  

+  355 519,60 Kč  33 349,00 Kč  34 644,00 Kč  16 970,00 Kč  4 800,00 Kč  

                  

Počáteční stav  72 086 Kč  15 576 Kč  0 Kč  0 Kč  0 Kč  

Koncový stav  6 727 Kč  15 911 Kč  0 Kč  0 Kč  320 Kč  

                  

Změna  -65 359 Kč  335 Kč  0 Kč  0 Kč  320 Kč  

                  

Převod  34 983 Kč   73 644 Kč  3 200 Kč  20 647 Kč  

 -97 491 Kč  -10 325 Kč  -205 Kč  -15 063 Kč  -9 390 Kč  

                  

Stav účtu k 1. lednu 2014  1 567 119,77 Kč     

Stav účtu k 31. prosinci 2014  2 163 958,30 Kč     

  

 Odpuštěné členské příspěvky  
Obdobně jako v minulých letech byly aktivním členům klubu, kteří se podílejí na zajištění hlavních 

a doplňkových služeb klubu a významně pomáhají při pořádání akcí, odpuštěny poplatky za některé služby 

klubu. Při schvalování odpustků za Zimní semestr 2014 došlo k určité komplikaci, avšak nakonec byly 

veškeré náležitosti napraveny, odpustky řádně schváleny. 

Počty udělených odpustků v Kolejním klubu Pod-O-Lee v roce 2014  

   I. pololetí  II. pololetí   

     Síť   53  50  

     Sportoviště   11  18  

     Hudebna   2  3  

     Učebna   2  1  

V celkové ceně   49 900 Kč  52 050 Kč  
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Hlavní služby klubu  

  Síť  

První čtvrtletí roku 2014 znamenalo pro podolskou počítačovou síť období „temna“. Na počítačových 

serverech přestala být prováděna aktualizace a servery se tak stávaly snadnou obětí pro hackerské 

a spamové účely. Také se vyskytly problémy s hlavním databázovým serverem PO, na kterém se zaplnil 

disk v důsledku zapnutí ladících informací asi dva měsíce předtím. Přeplněný server se zhroutil a v jeho 

důsledku se poškodila hlavní LDAP databáze, kterou používal DHCP a DNS server jako databázový 

backend. Tehdejší SIS sice systémy obnovil vzdáleně, s vydatnou pomocí budoucího SIS – Správce 

informačních serverů Lukáše KASIČE, avšak za cenu straty dat.  

Nedostatečné zabezpečení serverů znamenalo i příležitost pro spamové útoky. Mailové servery klubu byly 

po několik týdnů zneužívány pro rozposílaní spamu, což mělo za následek jejich přetížení a zahlcení. 

Služby poskytující antispamovou ochranu (např. SpamHaus) u poskytovatelů mailových kont, zařadily naší 

síť do „blacklistu“, což znamenalo zpomalení doručování emailů. Zároveň naše mailové servery 

vykazovaly několikadenní zpoždění při posílání lokálních emailů v rámci klubu a jeho „konferencí“, 

v důsledku nesprávné konfigurace konferenčního serveru (například došlo k vytvoření nekonečné smyčky 

mezi konferenčním serverem a klubovou tiskárnou v Počítačové učebně).  

V důsledku nefunkčnosti síťové infrastruktury byl Lukáš KASIČ jmenován ZSIS – Zástupcem Správce 

informačních serverů a po řádných volbách Správců služeb tuto funkci přebral v plné míře. S pomocí 

tehdejšího SIPK – Správce IP konektivity Jakuba ŠTOLLMANNA a tehdejšího Předsedy klubu Vlastimila 

ČERNÉHO se zasvětil do tajů nastavení podolské počítačové sítě, aby si udělal názor, jak by vše mělo 

fungovat. V následujících měsících nový SIS postupně přeinstaloval všechny hypervizory a nanovo 

nainstaloval a zkonfiguroval všechny Linuxové servery, zabezpečující funkční síť. Všechny hypervizory 

dostaly jednotnou konfiguraci na bázi Gentoo Hardened (veškeré virtuální Linuxové systémy běží na 

Debian Wheezy). Nepřeinstalovány zůstaly pouze DHCP a NAS servery (ns.pod.cvut.cz 

a newshare.pod.cvut.cz). Touto stabilizací sítě (a tedy i celé Hlavní služby Klubu), strávil nový Správce 

informačních systémů celé prázdniny, kdy byla jeho činnost i plně podporována vedením Klubu a bylo mu 

poskytnuto plné zázemí pro jeho snahy o udržení chodu počítačové sítě a její stabilizace před 

poprázdninovými nástupy ubytovaných na koleje.  

I po nástupu nového Správce se objevil neoprávněný vnější průnik do podolské počítačové sítě 

v důsledku nepřeinstalování (proběhla pouze aktualizace) File serveru. Pro zvýšení bezpečnosti byl proto 

nainstalován nový monitorovací server, který sleduje aktivitu a využití prostředků každého konkrétního 

serveru. Aktuální zástupce SIPK Jakub ŠTOLLMANN rozšířil toto monitorování také o sledování 

aktivity Cisco zařízení. V průběhu léta nový Správce pracoval hlavně na vybudování týmu pro vývoj 

nového DUSPSu. Z původních 6 přihlášených, kteří projevili zájem o pomoc s novým DUSPSem, 

na vlastním programování a tvorbě systému zůstali aktivní 2 členové Klubu. Samotnému Správci zůstala 

na starosti celá aplikační logika, frontend a vzájemné propojení všech podřízených systémů. Druhý člen 

týmu dostal na starost kartový systém. Programování DUSPSu proto neprobíhalo kontinuálně, v důsledku 

přetížení samotného Správce. Začátkem zimního semestru se proto zaměřil na obnovu zájmové HW 

skupiny, která v klubu kdysi působila. V principu šlo o založení „Pod-O-Lee Hackerspace“ s názvem 

Pod-O-Lab. Tento zájmový kroužek nadchl značné množství členů Klubu. Mezi nimi si SIS zaučil 

i svého zástupce Michala BUCHOVECKÉHO. Do konce roku se podařilo naprogramovat většinu 

funkcionality DUSPSu, přeprogramovat propojení a správu kartového systému K4, a zároveň udržet síť 

v bezproblémovém stavu, aby sloužila členům Klubu dle jejich požadavků a potřeb.  
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 Pod-O-Gym (dříve Sportoviště)  

Rok 2014 je desátým, a tedy jubilejním rokem fungování sportoviště. Za tuto dobu si dokázalo najít 

a udržet širokou základnu návštěvníků, která se pravidelně pohybuje na hranici 400 uživatelů. Provoz 

sportoviště, pod záštitou klubu Pod-O-Lee, tak poskytuje možnost sportovního vyžití, ale také jako služba 

nabízená v areálu kolejí přispívá ke zvyšování standardu života na koleji. Tuto službu nabízí klub všem 

svým členům, nejen studentům ubytovaným na koleji Podolí. Členem klubu se může stát kdokoli z řad 

akademické obce ČVUT a nově i z jiných VŠ.  

Úvodní rekapitulace  

Rok 2014 byl ve znamení změn. V minulém roce započatá obměna týmu pokračovala koncem volebního 

období správce Martina DZUROVA, kterému bychom v první řadě chtěli poděkovat za velký rozvoj 

sportoviště i jeho současné rady a pomoc. Funkci po něm převzal Jaroslav KREJZA. Spolu s Martinem 

odešel také Peter ANTOLÍK, kterého ve funkci zástupce správce nahradil Ondřej KARMAZÍN. Posledním 

členem, který v minulém roce opustil tým sportoviště, byl Martin ZÁVESKÝ, toho coby správce boulderu 

nahradil Vojtěch ŠTĚPÁN. Do týmu jsme dále přivítali Zuzanu KUBÍNOVOU a Kateřinu NOVOTNOU. 

Tato obměna probíhala postupně již delší dobu a tak nijak nenarušila chod sportoviště.  

Zásadní změnou bylo jistě vybudování lifterny v nově získané místnosti, vybudování sauny a přesunutí 

masérny, také do nově získané místnosti. Rekonstrukce si vyžádala třítýdenní uzavření sportoviště, během 

kterého byla členům nabídnuta možnost cvičit v Gymu Silicon Hillu či posilovně ČVUT v areálu 

na Karlově náměstí, kde jsme to předem vyjednali. Do lifterny byla pořízena sportovní podlaha, která bude 

položena na začátku roku 2015. Další nákupy byly již provozního charakteru.  

Významnou změnou byla také nová identita sportoviště, které nyní vystupuje pod názvem Pod-O-Gym. 

Spolu s názvem bylo také vytvořeno nové logo.  

  

  

Pravidelné akce pořádané ve sportovišti  
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FitBox – cvičitelka Dana JEDLIČKOVÁ  

Power Jóga – cvičitelka Michaela ONUFEROVÁ  

Ashtanga Jóga – cvičitelka Michaela ONUFEROVÁ  

Kondiční posilování – cvičitelé Matouš CEJNEK a Miroslav HOŘEJŠÍ  

Wing Chun Kung Fu – cvičitel Marek ARKAN 

Breakdance – cvičitelé Kamil CHUDAČÍK a Zdeněk NOVÁK 

Pořádané akce  

Podolský benchpress X 

  ŘEŠITEL: Jaroslav KREJZA 

  SPOLUŘEŠITELÉ: Ondřej KARMAZÍN, Ota TOŘINSKÝ, Kateřina NOVOTNÁ 

V menze Podolí se uskutečnil již 10. ročník Podolského benchpressu, tradiční studentské soutěže. Akce 

se konala 25. 11. 2014 a zúčastnilo se jí napříč různými školami 25 soutěžících, z toho 3 ženy. Akcí 

provázel tradičně Zdeněk Sedmík. Hlavní cena, trenérský kurz, byla do soutěže věnována Petrem Stachem, 

majitelem trenérské školy. Dalšími partnery na akci byli SÚZ ČVUT, Silicon Hill, Dafit, Czech Virus, 

Reha Sport a Podravka-Lagris. Hlavním hostem večera byla osobnost české kulturistiky, a sice Jakub Šubrt. 

Poprvé na akci  

Pod-O-Lee zajišťovala ozvučení přímo Hudebna pomocí své aparatury  

Soutěž byla obohacena o doplňkové soutěže, které se setkaly se značným zájmem z řad soutěžících. 

Videozáznam zpracovalo AVC SH, proběhla také krátká reportáž v České televizi. Akce byla hodnocena 

pozitivně a organizátoři si odnesli mnoho cenných poznatků a podnětů k tomu, aby příští rok byla ještě 

lepší.  

Prezentace sportoviště a návštěvnost  

O prezentaci sportoviště se starají webové stránky (http://sportoviste.pod.cvut.cz), které byly v souvislosti 

s přechodem na nový název také zavedeny na adrese http://gym.pod.cvut.cz. Již druhým rokem funguje 

facebooková stránka sportoviště, a to na adrese https://facebook.com/podogym. S potřebou oslovit co 

nejvíce lidí navštěvujících sportoviště také vznikla emailová moderovaná konference, která zahrnuje 

veškeré členy klubu s aktivním sportovním členstvím.  

Díky akci Podolský benchpress se o našem klubu dozvěděli lidé také ze stránek http://www.ronnie.cz 

a z vysílání České televize.  

Další snahy sportoviště  

V roce 2014 bylo klubem Pod-O-Lee schváleno zdražení členského poplatku s přístupem do sportoviště 

na 800 Kč za období, parlament Studentské unie ČVUT však toto zdražení neschválil.   

Vedení týmu sportoviště navázalo kontakt se správci podobných služeb v ostatních kolejních klubech a 

snaží se předávat si navzájem zkušenosti a nápady.  

Tým sportoviště  

  
 Jaroslav Ondřej Eva Matouš Kateřina Zuzana  Vojtěch  

 KREJZA       KARMAZÍN VONDRÁKOVÁ  CEJNEK       NOVOTNÁ     KUBÍNOVÁ     ŠTĚPÁN  
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Na závěr se sluší poděkovat současnému i bývalému týmu sportoviště i všem aktivním lidem, kteří nám během 

roku pomáhali. 

  

Hudebna Pod-O-Lee  

Činností hudebny v roce 2014 byl servis nástrojů (kytarové kombo, klávesy), dodatečné odhlučnění (akustická pěna 

na stěny, koberec pod bicí) a budování zázemí pro hudebníky a formování skupin (literatura, nástěnka/seznamka, 

tabule, pravidelné jam session).  

Během festivalu MEZI BLOKY 2014 byl hudebnou v prostorách čajovny Alagin pořádán "jam stage" pro 

hudebníky, kteří si chtěli zahrát. Stage se začal plnit až ve večerních hodinách a v momentu, kdy místo ovládla 

příjemná atmosféra musela být stage zrušena kvůli večerce (22:00). V prosinci se konala jam session přímo v 

prostorách hudebny.  

Akce na Podolí  
 Akce Valentýnka  

  ŘEŠITEL: Marie HOŤKOVÁ 

 SPOLUŘEŠITELÉ: Henrieta BACIGALOVÁ, Pavol BAŽANT, Jaroslav BENEŠ, Ján SLYŠKO, Kateřina 

KONČELÍKOVÁ, Soňa KOUBOVÁ, Michal PINC, Rostislav KAPLAN, Kateřina HAŠLAROVÁ 

Druhý ročník této akce navázal na týmového ducha prvního ročníku a navíc se snažil soutěžící zábavnou 

formou seznámit s méně známými prostory koleje. Start a cíl celého klání se nacházel ve Velké klubové 

místnosti („Zasedačce“) Kolejního klubu Pod-O-Lee, kde probíhají schůze Představenstva, promítání 

Filmového klubu, nově taneční kurzy Salsy a jiné větší akce. Za každý splněný úkol obdržela dvojice 

soutěžících obálku s veršovaným zadáním úkolu následujícího. Jednotlivé úkoly zavedly soutěžící 

do Počítačové učebny, Sudovny, místnosti Klubu stolních her a místnosti s DDR tanečními podložkami. 

Pro tři nejrychlejší páry byly připraveny odměny v podobě dortu, sektu a dalších drobností. V jednotlivých 

místnostech plnili soutěžící následující úkoly: 

» Popis slepé mapy areálu koleje;  

» DDR + občerstvení partnera;  

» Skládání Origami;  

» Vytvoření slova z písmenkových těstovin pomocí čínských hůlek; 

» Krimpování internetových kabelů.  

 

 Pod-O-Day  

  ŘEŠITEL: Marie HOŤKOVÁ 

 SPOLUŘEŠITELÉ: Petr MELICHAR, Pavol BAŽANT, David NEJERÁL, Vlastimil ČERNÝ, 

Martin ČERNÝ,  Jaroslav KREJZA, Ondřej KARMAZÍN, Viktor SYROVÁTKA, Jana MIKUŠOVÁ 

Sportovní den Pod-O-Day vznikl jako samostatná akce pro ubytované na kolejích ČVUT na opačném břehu  

Vltavy, oddělením od sportovního dne MayDej, který organizují dejvické koleje. V roce 2014 proběhl již 

jeho 4. ročník. I přes nepřízeň počasí, které bylo velice chladné a deštivé, se sportovních klání zúčastnilo 

nejvíce sportovců za celou čtyřletou historii. Na běh na 7 km „Podolská sedmička“ se vydalo 13 běžců, 

volejbalu se zúčastnilo 11 týmů po 6 členech, nohejbalu 7 družstev po 3 sportovcích, malé kopané 6 týmu, 

čítajících po 3+1 hráči a silového Pod-Crossu, připraveného jako novinka čtvrtého ročníku týmem 

Sportoviště (Pod-OGymu) 3 ženy a 5 mužů. Pod-Cross byl tvořen dvěma etapami. První etapa obsahovala 
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Výskok na pneumatiku, angličák, zigzag sprint, veslo a kotoul. V rámci druhé etapy museli soutěžící 

absolvovat kliky, shyby (muži) a vis na hrazdě.  

První tři místa jednotlivých soutěžních disciplín byla oceněna tričky s logem Pod-O-Day a medailemi. 

Vítězové navíc dostali pohár a lahev sektu. Pro všechny účastníky byly připraveny buttony s logem akce 

a občerstvení v podobě grilovaných klobás, limonády, neperlivé vody, teplého čaje a piva. Bohužel jsme 

se nevyhnuli zranění jednoho z hráčů nohejbalu Václava PETRÁKA, který uklouzl na kluzkém povrchu 

hřiště a poranil si kotník. Zraněný byl ošetřen přítomnou zdravotní sestrou a následně byl odvezen 

záchranou službou do nemocnice.  

  

 MEZI BLOKY 2014  

  ŘEŠITEL: Oldřich ŠTUMBAUER 

  SPOLUŘEŠITELÉ: Kateřina KONČELÍKOVÁ, Kristýna ŠKOPOVÁ, Jan ŠLÉGL, Michal ŠIMEK 

Studentský festival MEZI BLOKY je nejen hudebním festivalem, ale i forma odreagování se při poslechu 

hudby, vědomostních a sportovních soutěží a také zviditelnění studentských organizací, projektu a kapel. 

Akce každoročně přináší nové zkušenosti pro studenty pořádající tento festival a díky kolektivu, ve kterém 

se předávají zkušenosti z předešlých ročníků, rok od roku stoupá její prestiž. Pořadatelé věnují více než půl 

roku svého volného času festivalu a řeší jej od A až do Z (plánování, financování, reklama, catering, 

motivování a spolupráci s kluby, partnery). V den festivalu jsou zváni všichni od zástupců ČVUT z řad 

Rektorátu ČVUT, SÚZ a SU ČVUT ale především ti, kteří si jej chtějí užít a odreagovat se tak před 

nastávajícím zkouškovým obdobím. Motem festivalu je „Od studentů – pro studenty.“ Program letošního 

ročníku obstaraly kapely: Nervi mi do ucha; Dukla Vozovna; VEES; Znouzectnost a kapela Prague 

Conspiracy. Na Elektro Stage vystoupili tito DJ´s: Vendyman (NoDJSound); Radio Wave (Dubový High 

dance, Jakub JOHÁNEK, Petr MÍKOVEC a DJ Teamatique in dub) a Clownfish.cz (InSpectre & MC 

Opavak). Jako doprovodný program byl pro účastníky festivalu k dispozici Skákací hrad, předvedení 

a možnost vyzkoušení Skákacích bot a parkourové vystoupení FireSheep Company.  

Nepříjemným završením festivalu byla výtržnost mimokolejních hostů, kteří nejprve zdemolovali zařízení 

SÚZu na bloku F a B, a následně, co byli členy Klubu Pod-O-Lee vyvedeni z areálu, kdy se zdržovali 

v okolí kolejí, napadli některé členy Představenstva Kolejního klubu a organizátorů festivalu, a dva z nich 

dokonce zranili tak, že museli vyhledat lékařskou pomoc. Pachatelé však byli obratem zadrženi přivolanou 

hlídkou strážníků Městské policie a Policie ČR, takže s nimi bylo zahájeno řízení, které však nebylo 

do těchto dnů ukončeno. Vedení kolejí pak vyjádřilo poděkování všem, kteří vlastním tělem a zdravím 

bránili majetek SÚZu a zařízení, využívané obyvateli kolejí.  

 Akce Prvák 

  ŘEŠITEL: Marie HOŤKOVÁ 

  SPOLUŘEŠITELÉ: Oldřich ŠTUMBAUER, Karel JAKUBŮ, Marko ŽBIRKA, Jan PROCHÁZKA, 

  Vlastimil ČERNÝ, Michal ŠIMEK, Marianna GEDROVÁ, Soňa KOUBOVÁ, Vojtěch KOSORINSKÝ 

Akce Prvák byla v letošním roce tvořena několika bloky, mezi které patřily prezentace na seznamovacích 

kempech fakulty stavební, dopravní a fakulty informačních technologií. Dále následoval informační stánek 

v době nabydlování a vše zakončil celovečerní program v podolské Menze.  

1. Seznamovací pobyty  

Pořadatelé Seznamováku (Fakulta informačních technologií), Malty (Fakulta stavební) a Uzlu (Fakulta 

dopravní) oslovili náš klub Pod-O-Lee s nabídkou prezentace klubu, kterou přijala SPAPK – Správkyně 



 

strana 12/13 Výroční zpráva Kolejního klubu Pod-O-Lee 2014  

  Kolejní klub Pod-O-Lee  
  Představenstvo klubu  

prezentace a propagace klubu. Jelikož tuto nabídku většina ostatních kolejních klubů SU ČVUT odmítla, 

využili jsme tuto možnost dostat se do podvědomí studentů v době, kdy jsou ještě dobře naladěni a nejsou 

ovlivněni stresem z přechodu na vysokou školu. Bohužel však všichni studenti již v té době měli vyřízené 

rezervace na jednotlivých kolejích, takže naše informační prezentace měla význam pouze pro ty, kteří 

získali ubytování na koleji Podolí, či kteří se v průběhu roku rozhodli na Podolí přestěhovat. Pro jednotlivé 

akce byla připravena prezentace, která se skládala ze tří částí v celkové délce 10 až 15 minut. První část 

byla obecná prezentace klubu. Druhá část prezentace byla cílena na danou skupinu studentů dle fakulty 

a v rámci třetí části proběhla krátká soutěž. 

2. Informační stánek  

Cílem informačního stánku během řádných nástupů na kolej Podolí je poskytnout studentům pomoc 

a informace „z první ruky“. Mezi největší výhody patří možnost registrace do klubu Pod-O-Lee , čímž 

ulevujeme televizorům jednotlivých bloků. Dále pak poskytováním informací, které urychlí odbavení 

v ubytovací kanceláři. Na základě dohody s vedoucí koleje byla ke smlouvám přikládána brožura 

„Průvodce Prváka po koleji Podolí“. Tato brožura byla vytištěna v češtině a angličtině. V letošním roce 

jsme studentům nabízeli občerstvení v podobě točené limonády a energetických nápojů.  

3. Akce Prvák  

Samotný celovečerní program, který zakončil Akci Prvák, byl strategicky naplánován na 7. října, den před 

konáním akce Strahovský OpenAir. Díky tomuto datu a předchozím prezentacím klubu jsme zaznamenali 

vyšší účast oproti minulým ročníkům.  

Během oficiální části, které se zúčastnil pan doc. JETTMAR, ing. Václava SEDLMAJEROVÁ, pan 

PŘÍHODA a další zástupci SÚZ, proběhla prezentace ČVUT, SÚZ, klubu Pod-O-Lee, SU ČVUT 

prostřednictvím Předsedy kolejního klubu Pod-O-Lee a další kluby využili možnost informačních stolů, kde 

nabízeli studentům další informace. Po prezentaci následoval prostor pro dotazy studentů a nabídka 

komentovaných prohlídek sportoviště, hudebny a klubu stolních her. Večer byl zakončen after party, která 

se konala v Baru U Dna.  

Podolské origami a drakiáda 

  ŘEŠITEL: Marie HOŤKOVÁ 

  SPOLUŘEŠITELÉ: Jakub SOLOVSKÝ, Oldřich ŠTUMBAUER, Soňa KOUBOVÁ 

Po velkém úspěchu origami na Akci Valentýnka jsme připravili workshop pod vedením Jakuba 

Solovského. Účastníci si mohli vyzkoušet složit vlastní origami nebo vyzvat Kubu na souboj ve skládání. 

Připraveny byly návody od začátečníků po pokročilé a spousty barevných papírů, takže každý mohl 

popustit uzdu své fantazii. V rámci doprovodného programu byly připraveny DDR taneční podložky.  

Kdo si hraje, nezlobí. Proto jsme připravili výrobu draka v rámci programu na sobotní odpoledne. S sebou 

stačilo mít pouze fantazii. Materiál (dřevo, papír, fólie, krepový papír, tempery, ...) na výrobu draků byl 

připraven pro 20 týmů/jednotlivců. Pro ostatní byl připraven doprovodný program během celého odpoledne 

v podobě DDR tanečních podložek a origami skládanek. Program byl zakončen promítáním filmů v podání 

filmového klubu Pod-O-Lee.  

 Salsa na Pod-O-Lee 

  ŘEŠITEL: Ondřej BARDA 

  SPOLUŘEŠITELÉ: Jiří MALÍČEK, Alina VEVERKOVÁ 

„Chcete se něco nového naučit, potkat nové lidi a přitom zkusit trochu nenáročného pohybu? Pak jsou tady 

právě pro vás nové kurzy salsy – neformálního kubánského tance, který díky svému velkému temperamentu 
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pronikl už téměř do celé Evropy. Nebojte a zkuste kurz pro začátečníky, kde si všechno ukážeme 

od základního kroku. Nebo jste už salsu párkrát tancovali, umíte základní krok, otočku, převedení a třeba 

i nějaké figury? Pak je tu pro vás lekce pro mírně pokročilé.“  

Tak těmito slovy Jiří MALÍČEK a Alina VEVERKOVÁ lákali studenty na nově vzniklý kroužek Salsy, 

který se každou středu od 18:00 koná v zasedací místnosti klubu Pod-O-Lee. Okruh zájemců se postupně 

rozrostl na 12 tanečníků, což přibližně odpovídá prostorům pro výuku, ale stále stoupá, takže doufáme, že 

prostory Velké klubové místnosti budou i nadále stačit.  

 Podolské Vánoce přicházejí  

  ŘEŠITEL: Marie HOŤKOVÁ 

 SPOLUŘEŠITELÉ: Oldřich ŠTUMBAUER, Pavol BAŽANT, Lukáš TÁJEK, Marko ŽBIRKA, Henrieta 

BACIGALOVÁ, Jan ŠEVČÍK, Stanislava KOČANOVÁ, Marianna GEDROVÁ  

Podolské Vánoce přicházejí je již tradiční akce klubu. Každoročně dává studentům příležitost na chvilku 

se zastavit v honbě za zápočty a užít si pohodovou atmosféru přicházejících Vánoc. Tu navodily melodiemi 

známých koled. I letos nechyběly hry a obyčeje. Pro přítomné byla připravena nabídka občerstvení v podobě 

svařáku, čaje s rumem, horké griotky, klobás a perníčků s muffiny. Podolské Vánoce se i letos pyšnily 

hojnou účastí studentů.  

Ostatní události  
Dalšími akcemi, které ať už pozitivně, nebo v daném okamžiku i negativně ovlivnily život na kolejích byla 

například výměna původních oken za plastová na bloku A a dodělávka zbývajících oken na bloku B, co se nestihlo 

v roce 2013, z důvodu včasného nedodání materiálu. Celé prázdniny pak komplikovala instalace elektroměrů 

a  s tím spojená předělávka elektrických rozvodů na celém bloku F, proto došlo k hromadnému přesouvání 

a stěhování na bloku, kdy byli nejprve obyvatelé horních pater přestěhování do uvolněných pokojů po ubytovaných 

pouze na akademický rok v 1. a 2. patře, zatím co od 3. do 5. patra probíhala intenzivní stavební činnost, včetně 

bouracích prací. V polovině prázdnin se ubytování vrátili do svých pokojů v horních patrech, aby stavbě uvolnili 1. 

a 2. patro, kde stavební činnost probíhala až do nástupů nových ubytovaných v zóně pro akademický rok. Při této 

příležitosti bylo členy nového vedení klubu zároveň provedeno natažení kabeláže pro rozvod určený pro vysílače 

Wi-Fi signálu, aby další činnost spojená s tímto projektem pokud možno co nejméně stavebně narušila nejmladší 

zrekonstruovaný blok kolejí.  

 

V PRAZE, ve středu 2. prosince 2015  

  

 

 

  

  

   ................................................     ................................................. 

 Michal HALENKA   Saša ZEJNILOVIĆ 

  Prezident SU ČVUT  Viceprezident SU ČVUT  


